
Protokoll fdrt vid extra Fdreningsstfimma med
SEGELVIK VATTEN Ekonomisk Fdrening
den 18 juli zOfi i Petersburg, SriSS klubbhus i Segelvik

Ndrvarande: 30 mdtesdeltagare, varav 18 del€igare ifOreningen.

s1
Hikan Elffors Johansson hilsade vdlkommen och fdrklarade fdreningens extra
stdmma 6ppnad.

s2
HAkan E J valdes enhailligt till stdmmans ordfdrande och anmdlde Lars Skjutare till
protokollforare, vilket mdtet godkdnde.

s3
Den nedtecknade ndrvarolistan godkiindes som r6stliingd.

s4
Till att jdmte ordforanden justera dagens protokoll valdes Hans Fryklund.

s5
M6tet fdrklarade att stdmman var utlyst i stadgeenlig ordning.

s6
Dagordningen godkeindes.

s7
Ordfdranden informerade om beslutet vid Arsstdmman den 21 juni att gA vidare med
projektet "Byanit till boende i SegelviksomrAdet" inom ve*samheten f6r Segelvik
Vatten.
Den utvidgade verksamheten krdver en anpassad stadgedndring, ddrav kallelsen till
den extra stdmman.

Stdmman hade inget att erinra mot det presenterade f6rslaget till stadgedndring,
bortsett fr6n att de tu6 sista raderna i g2 bdr lyda:
"F6reningens verksamhet dr fimnad att f6rse sina medlemmar med kommunalt
vatten, samt att tillhandahAlla ett bredbandsndt som mojliggdr effektiva, prisvdrda
och sdkra kommunikationstjdnster".

Stfrmman godkfr nde stadgefrndringarna.

s7
Stdmman besdktes av ett antal boende i omrAdet som ej dr medlemmar i Segelvik
Vatten, med ddremot av en anslutning till bredbandsndtet. Speciellt fdr dem
informerade Bj6rn Eriksson om projektets inneb6rd, tekniska ldsningar och
kostnader.

De som dnnu inte anmdlt sitt intresse for en anslutning till bredbandsndtet erbjods att
gora detta efter motet.
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s8
Ordf0randen tackade m6tesdettagama fdr deras engagemang under mdtet och
f6rklarade den extra stdmman f6r avslutad.

Segefvik 2011-07-19
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